

佛跳牆脆皮乳鴿套餐

Crispy Squab Treasure Set

開味前菜 APPETIZER

淮安四小碟 Appetizer Platter

女兒紅醉雞 · 鎮江冰官肴蹄 · 四喜烤麩 · 淮鹽溏心燻蛋

Aged Shaoxing Huadiao-brined Chicken · Jiangsu Style Pork Trotter Aspic

Roasted Bran Dough with Peanut & Black Fungus · Smoked Soft-boiled Egg with Spiced Salt

養生湯羹 SOUP

鮑魚花膠佛跳牆

Buddha Jumps Over The Wall

珍味葷陳 MEAT & POULTRY

脆皮煙燻乳鴿 (半隻)

Crispy Smoked Squab (Half)

江河海鮮 SEAFOOD

醬油海中蝦

Wok-fried Prawn in Soy Sauce

主食 RICE

濃湯魚翅撈飯

Fried Rice Tossed with Shark's Fin in Chicken Consommé

甜品 DESSERT

酒釀丸子

Glutinous Dumplings in Fermented Rice Soup

每位\$328 per person

1957 & Co. 會員專享二人同行一人免費優惠

Two for the Price of One Offer for 1957 & Co. Loyalty Members

*必須二人惠顧方可享用優惠

*The offer can only be redeemed once per every two persons

另收茶芥及加一服務費 (以原價計算)

Subject to tea and condiment charges and 10% service charge (based on the original price)

G19-21, Olympian City 3, 1 Hoi Wang Road, Tai Kok Tsui, Kowloon

T • (852) 2869 2228 F • (852) 2869 0188

www.modernshanghai.com.hk ocmsh@modernshanghai.com.hk

A 1957 & Co. (Hospitality) Limited Restaurant

2020-12-09



1957 & Co. Loyalty Program 會員專享優惠

1957& Co. Loyalty Program 會員凡惠顧家上海奧海城店佛跳牆脆皮乳鴿套餐(原價每位\$328). 即享「二人同行一人免費」優惠。

條款及細則

- 1. 此優惠只適用於堂食。
- 2. 必須二人惠顧方可享用「二人同行一人免費」優惠。
- 3. 贈送之套餐須另收加一服務費。
- 4. 此優惠不可與其他推廣或優惠同時使用。
- 5. 如使用此優惠, 1957 & Co. Loyalty Program 會員不可於是次惠顧賺取或兌換會員積分。
- 6. 如有任何爭議,家上海保留最終決定權。

Special Offer for 1957 & Co. Loyalty Program Members

Enjoy 'Two for the Price of One' offer upon consumption of Modern Shanghai (Olympian City Shop) Crispy Squab Treasure Set (Original price: \$328 per person), exclusive to 1957 & Co. Loyalty Program members.

Terms & Conditions

- The offer is valid for dine-in only.
- The offer can only be redeemed once per every two persons.
- 10% service charge will be applied to the free course
- The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- 1957 & Co. Loyalty Program members cannot earn or redeem points if they choose to enjoy this offer.
- In case of dispute, the decision of Modern Shanghai shall be final.